
Strona 1 z 4 
 

PROTOKÓŁ  

z  XXIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 23 lutego 2021 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1115. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Remigiusz Ubycha. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 r. za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej 
pojemności. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno –wypoczynkowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy 
Brąszewice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach. Przypomniał wszystkim obecnym na sali obrad o obowiązującym reżimie 

sanitarnym związanym z COVID-19. 

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 
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obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 26 stycznia 

2021 r. do 22 lutego 2021 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi w m. Kosatka oraz zły stan poboczy przy drodze powiatowej w 

m. Błota. 

Radny Zenon Ciupek zgłosił zły stan drogi w m. Kurpie. 

Radny Antoni Sowizdrzał zły stan drogi tłuczniowej w m. Gałki. 

Radny Adam Laskowski zgłosił dziury w drodze obok remizy OSP Czartoria. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła potrzebę równania drogi na ul. Leśnej. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła zły stan drogi w m. Chajew. 

Radny Łukasz Dąbek poinformował o nieodebranym, przymarzniętym popiele. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła zły stan drogi Godynice-Sokolenie. 

Radny Józef Przezak  zgłosił potrzebę równania drogi Przedłęcze – Pluty i Przedłęcze Sokolenie oraz 

brak lustra drogowego w m. Przedłęcze. 

Radny Bartłomiej Kuś zgłosił zły stan drogi powiatowej Czartoria – Brąszewice, ul. Sieradzka. 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę równania dróg tłuczniowych oraz niebezpieczny pachołek obok 

apteki w Brąszewicach. Dodatkowo wyraził opinię, że podczas opadów śniegu, drogi powiatowe były 

zbyt słabo odśnieżane i posypywane. 

Radny Bartłomiej Kuś poinformował, że pługi na drogach powiatowych jeździły z podniesionymi 

lemieszami. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 

2021 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Brąszewice. 

Radna Grażyna Dobruchowska zapytała o źródło dofinansowania. 

Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/127/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 
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Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik 

o określonej pojemności. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/128/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno –wypoczynkowe. 

Radna Grażyna Dobruchowska zapytała, czy wszyscy właściciele działek rekreacyjnych uiszczają opłaty. 

Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/129/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno –wypoczynkowe. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Radni zadali pytania dotyczące kompostowników. 

Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/130/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/131/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Jan Świątek zapytał o naliczanie odsetek w przypadku opóźnienia w opłatach. 

Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał, czy są osoby, które nie płacą za odpady. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że takie osoby są podawane do windykacji. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14  

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/132/2021 z dnia 

23 lutego 2021 r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 12 Sprawy różne. 

Radna Marzena Cichecka zapytała o możliwość korzystania z światłowodów na terenie Gminy. 

Radna Justyna Brąś zapytała o plany przebudowy drogi powiatowej na ul. Zabrodzie. 

Radny Zenon Ciupek zapytał o plany przebudowy drogi powiatowej Czartoria-Godynice. 

Radna Grażyna Dobruchowska zapytała, czy gmina będzie musiała współfinansować te prace. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na pytania Radnych. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIII sesji Rady Gminy o godzinie 1115.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował: S. Domagała 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


